
 

 

           

 

 

 

 

EVENES KOMMUNE / EVENÁSSI 

SUOHKAN 

Postboks 43 8539 BOGEN I OFOTEN  

Narvik kommune Postboks 64 8501 NARVIK  

HARSTAD KOMMUNE / 

HÁRSTTÁID SUOHKAN 

Postmottak 9479 HARSTAD  

Kvæfjord kommune Bygdeveien 26 9475 BORKENES  

Lavangen kommune / Loabága 

suohkan 

Nesseveien 7 9357 TENNEVOLL  

Gratangen kommune Postboks 23 9471 GRATANGEN  

Ibestad kommune Kopparvika 7 9450 HAMNVIK  

Tjeldsund kommune / 

Dielddanuori suohkan 

Skånlandsveien 72/76 9440 EVENSKJER  

 

 

 

REFERAT HÅLOGALANDSRÅDETS ÅRSMØTE MED TILLEGGSSAKER 

 

Til stede: 

Fra kommunene: Rune Edvardsen, Terje Bartholsen, Dag Sigurd Brustind, Torbjørn 

Larsen, Kari-Anne Opsal, Hege Myrseth Rollmoen, Helene Berg Nilsen, Anita Karlsen, 

Merete Hessen, Hugo Thode Hansen, Linn Katariina Henriksen, Lars Skjønnås, Rune 

Steenstrøm, Hildegunn Thode Dalsnes.  

 

Fra administrasjonen: Ingeborg Johnsen og Sigbjørn Astrup 

Fra Statnett (deltok kun i sin sak): Arne Utne og Bengt Otto Øverli 

 

Årsmøte Sak 1: Årsberetning 

Rådet godkjente årsberetning enstemmig 

 

Sak 2. Årsregnskap 

Rådet godkjente årsregnskap enstemmig 

 

Sak 3. Budsjett 2022  

Rådet har penger i fond som et resultat av redusert aktivitet under covid. 

Rådet har bedt administrasjonen lage ungdomskonferanse med 10 klasse som målgruppe. 

Rådet har bedt administrasjonen om å lage energikonferanse. Det forsøkes fortrinnsvis å 

finne finansiering/samarbeid til begge prosjektene. Rådet ga administrasjonen om å 

vurdere bruk av fond til arrangementene og ber om at budsjettet skiller mellom faste og 

variable utgifter.  

 

Administrasjonen fremmer innspill til budsjett senere i år.  

 

 

 

Deres ref.: 

 

Deres dato: 

 

Saksbehandler: 

Ingeborg Johnsen 

Telefon: 

97087755 

Vår dato: 

01.09.2022 

Vår ref.: 

2022/516 / 033  



 

 

2 

Tilleggssaker 

 

Sak 29/22 Statnett presenterer sine planer for nord. Presentasjon fra Bengt Otto Øverli i 

tråd med presentasjonen Statnett holder på møte i Tromsø den 25 august.  

 

Sak 30/22 Uttalelse om å bruke strømmen som er i nord, i nord. 

 

Rådet ber om at uttalelsen redigeres noe (tillegg om å produsere mer kraft og fjerne det 

som omhandlet tid for utbygging av kabler).  

 

Rådet ber administrasjonen lage kraftkonferanse i løpet av høsten.  

 

Med hilsen 

 

 

Kari-Anne Opsal Ingeborg Johnsen 

Leder Daglig leder 

 

Dokumentet er godkjent elektronisk og krever ikke signatur. 

 

 

 

 

Vedlegg: 

1 Uttalelse: Kraftkrisen må løses i sør 

2 Statnett - presentasjon 

3 Årsrapport Hålogalandsrådet 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


